



ບົດຮຽນໂຮງຮຽນວັນອາທິດ  
ວັນອາທິດທີ 9 ມິຖຸນາ 2019 (06-09-2019)

ເດໂບຣາ: ຜູ້ໃຫ້ກຳລັງໃຈໃນຄວາມເຊື່ອ

ແມ່ນໃຜທີ່ທ່ານຮູ້ຈັກທີ່ຊຳນານໃນການມີອິດທິພົນເໜືອຄົນອື່ນ?

**ຈຸດສຳຄັນໃນບົດຮຽນ:** ໃຊ້ອິດທິພົນຂອງທ່ານຕໍ່ອານາຈັກຂອງພຣະເຈົ້າແລະສຳລັບກຽດສັກສີຂອງພຣະອົງ.

**ພຣະຄຳພີຕອບສນອງຕໍ່ຊີວິດ:**

“ຜູ້ໃດຜູ້ໜຶ່ງເຫັນຄວາມສາມາດໃນການນຳພາຂອງທ່ານທີ່ທ່ານບໍ່ເຫັນໃນຕົວທ່ານເອງ”. ມັນເປັນສິ່ງທີ່ດີທີ່ສຸດທີ່ຂ້ອຍໄດ້ບອກລູກສາວໃນເມື່ອລາວໂທຫາຈາກມະຫາວິທຍາລັຍປີທີສາມ. ແລະຂ້ອຍເອງໄດ້ຮູ້ເລື່ອງນີ້ຈາກປະສົບການ. ໃນລະຍະປີການສຶກສາທີ່ມະຫາວິທຍາລັຍ, ຂ້ອຍໄດ້ຮຽນຮູ້ຫຼາຍຢ່າງກ່ຽວກັບການນຳພາ. ໂດຍເປັນປະທານຂອງກຸ່ມສະຕຣີແລະຜູ້ກວດກາປຶ້ມປະຈຳປີ, ແມ່ນສອງຢ່າງທີ່ພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງໃຊ້ໃນຊີວິດຂອງຂ້ອຍເພື່ອສ້າງຄວາມພະຍາຍາມໃນການເປັນຜູ້ນຳໃນອະນາຄົດ.

ແລະໃນຂະນະນີ້ລູກສາວຂອງຂ້ອຍເອງຈຳເປັນຕ້ອງມີປະສົບການໃນສິ່ງທີ່ຄົນອື່ນໄດ້ເຫັນໃນຕົວນາງ. ລາວໄດ້ຖືກເລືອກໃຫ້ບໍລິການຮັບໃຊ້ໃນທີມຜູ້ນຳຂອງມະຫາວິທຍາລັຍ. ນັບວ່າເປັນກຽດອັນສູງສິ່ງທີ່ໄດ້ຖືກຮຽກເອີ້ນ, ແຕ່ນາງໄດ້ລັງເລໃຈໃນຄວາມຮັບຜິດຊອບທີ່ຫຼາຍຂຶ້ນຕື່ມ. ຄົນພວກອື່ນໄດ້ເຫັນຄວາມສາມາດໃນການນຳພາຂອງນາງແລະໝູນໃຈໃຫ້ລາວຮັບເອົາ. ຂ້ອຍເອງກຳເໜືອນກັນໄດ້ໃຫ້ກຳລັງໃຈແກ່ລາວໃນເລື່ອງນີ້.

ໃນພຣະຄຳພີພວກຜູ້ປົກຄອງ, ພວກເຮົາພົບຍິງຄົນນຶ່ງຊຶ່ງໄດ້ໝູນໃຈຄົນອື່ນໃນການນຳພາ. ພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງໃຊ້ເດໂບຣາໃຫ້ທ້າທາຍແລະໃຫ້ກຳລັງໃຈແກ່ບາຣາກໃຫ້ກ້າວເຂົ້າມາເປັນຜູ້ນຳ. ຕົວຢ່າງແລະຄວາມເຊື່ອຂອງນາງນຳໄປສູ່ຊ່ວງເວລາອັນຍິ່ງໃຫຍ່ໃນຊີວິດຂອງຊົນຊາດອິສຣາເອນ.

**ພຣະຄຳພີກ່າວວ່າແນວໃດ?** (ເບິ່ງຕາມຫົວຂໍ້ 1, 2 ແລະ 3)

**ການສຶກສາພຣະຄຳພີ**

**1. ພວກຜູ້ປົກຄອງ 4:1-5**

*1*ຫລັງຈາກເອຣຸດເສັງຊີວິດໄປແລ້ວ ພວກອິສຣາເອນກໍເຮັດຜິດຕໍ່ສູ້ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າອີກ. *2*ດັ່ງນັ້ນ, ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຈຶ່ງຊົງມອບພວກເຂົາໄວ້ໃຕ້ອຳນາດຂອງຢາບິນ ເຈົ້າຊີວິດຊາວການາອານທີ່ປົກຄອງຢູ່ໃນເມືອງຮາໂຊ. ແມ່ທັບຂອງເພິ່ນຊື່ວ່າ ສີເສຣາ ເປັນຊາວເມືອງຮາໂຮເຊັດ. *3*ເຈົ້າຊີວິດຢາບິນມີຣິດຣິບເກົ້າຮ້ອຍຄັນແລະ ໄດ້ບັບບັງຄັບຊາວອິສຣາເອນຢ່າງໜັກຢູ່ເຖິງຊາວປີ ແລ້ວພວກອິສຣາເອນກໍຮ້ອງຂໍຄວາມຊ່ອຍເຫລືອຈາກພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ. *4*ໃນເວລານັ້ນ ນາງເດໂບຣາ, ເມັງຂອງລັບປີໂດທ ເປັນຜູ້ປະກາດພຣະທັມ ແລະປົກຄອງພວກ ອິສຣາເອນ. *5*ພວກອິສຣາເອນໄດ້ມາຫາເພິ່ນຢູ່ກ້ອງຕົ້ນໄມ້ຂອງເດໂບຣາຢູ່ລະຫວ່າງກາງເມືອງ ຮາມາ ແລະເມືອງເບັທເອລ ເພື່ອໃຫ້ເພິ່ນຕັດສິນຢ່າງຍຸດຕິທຳໃນບັນຫາຕ່າງໆ.

ມັນເປັນການງ່າຍທີ່ພວກເຮົາຈະພ້າວແລ່ນຕາມລາຍຊື່ຄົນໃນພຣະຄຳພີຊ່ວງນີ້, ແຕ່ຖ້າພວກເຮົາເຮັດຢ່າງນັ້ນ, ພວກເຮົາຈະຂາດຂໍ້ມູນຄວາມສຳຄັນເບື້ອງຫຼັງຊຶ່ງພາໃຫ້ເຮົາເຂົ້າໃຈສະພາບການແລະເຫດການທີ່ໄດ້ເກີດຂຶ້ນ. ປຽບ

ເໝືອນເບິ່ງໜັງ Star War ໂດຍປາສຈາກການອ່ານອະລັນພະບົດ. ຈຶ່ງສັງເກດບິ່ງລາຍຊື່ທີ່ຖືກແນະນຳຕໍ່ໄປນີ້:

- **ເອຣຸດ.** ເອຣຸດເປັນຜູ້ພິພາກສາແຮງຊ້າຍ (left-handed) ຈາກຊົນເຜົ່າເບັນຈາມິນ ຊຶ່ງໄດ້ນຳພາຊາວອິສຣາເອນໃນລະຍະ 18 ປີແຫ່ງການຂົ່ມເຫງພາຍໃຕ້ອິກລອນ, ກະສັດຂອງໂມອາບ (ຜປຄ 3:14-30). ຂ້ອຍເອງກໍເປັນຄົນແຮງຊ້າຍ, ມີຄວາມຫຼົງໄຫຼທີ່ລາວໄດ້ປຽບດ້ານທະຫານທີ່ລາວສາມາດເຊື່ອງດາບຂອງລາວໄວ້ທາງຂວາມືຊຶ່ງບໍ່ມີຜູ້ໃດນຶກຄິດ. ເວົ້າເຖິງການຕາຍຂອງລາວເປັນເລື່ອງສຳຄັນ, ເພາະພວກເຮົາເຫັນຊົນຊາດອິສຣາເອນໄດ້ຫວນກັບໄປທາກົງກວຽນແຫ່ງຄວາມບາບ, ຄວາມອັບປິ(ຊົ່ວຊ້າ), ແລະ ການກົດຂີ່ຂົ່ມເຫັງ.
- **ກະສັດຢາບິນ.** ດ້ວຍຄວາມບໍ່ສັດຊື່, ພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງອະນຸຍາດໃຫ້ຊົນຊາດອິສຣາເອນໃຫ້ຕົກຢູ່ໃຕ້ອຳນາດການກົດຂີ່ຂົ່ມເຫັງຂອງກະສັດຢາບິນຂອງອານາຈັກຄານາອານ. ໂດຍສະເພາະຈຳພວກທີ່ອາໄສຢູ່ທາງທິດເໜືອຂອງອານາຈັກໄດ້ຖືກກະທົບກະເທືອນ. ນັກວິຊາການບາງຄົນຄິດວ່າ “ຢາບິນ” ບໍ່ແມ່ນຊື່ຂອງບຸກຄົນ, ເວົ້າອີກຢ່າງໜຶ່ງ, ກະສັດອົງນີ້ແມ່ນພາກສ່ວນໜຶ່ງຂອງເຊື້ອຊາດເຜົ່າພັນຣາຊວິງຢາບິນ (Jabin Dynasty).
- **ສີເສຣາ.** ສີເສຣາເປັນຜູ້ບັນຊາການກອງທັບຂອງກະສັດຢາບິນ.
- **ເດໂບຣາ.** ເດໂບຣາເປັນຜູ້ພິພາກສາສະຕຣີຄົນດຽວທີ່ໄດ້ກ່າວເຖິງໃນພຣະຄັມພິ ພວກຜູ້ປົກຄອງ. ຕາມປະເພນີແລ້ວແມ່ນຜູ້ຊາຍເທົ່ານັ້ນທີ່ໄດ້ມີຕຳແໜ່ງການນຳພານີ້. ດັ່ງພວກເຮົາຈະໄດ້ເຫັນໃນບົດທີ່ 5, ນາງມີຄວາມສາມາດພິເສດໃນດ້ານບົດກະວີແລະດົນຕີ (poetry and music).

ພຣະເຈົ້າຊົງຮຽກເອີ້ນພວກເຮົາ, ພຣະອົງຊົງປະທານແກ່ຜູ້ເຊື່ອທຸກຄົນ ຄວາມສາມາດໃຫ້ມີອິທິພົນເໜືອຄົນອື່ນ ສຳລັບພາຣະກິດຂອງພຣະອົງ. ພຣະອົງຊົງຮຽກເອີ້ນພວກເຮົາທັງໝົດໃນ 3 ວິຖີທາງດັ່ງຕໍ່ລົງໄປນີ້:

1. **ຮຽກເອີ້ນສູ່ຄວາມລອດພົ້ນ.** ພຣະເຈົ້າຊົງຮຽກເອີ້ນພວກເຮົາໃຫ້ຕິດຕາມພຣະຄຣິດສູ່ຄວາມສັມສ່ວນບຸກຄົນກັບພຣະອົງ, ໂດຍຜ່ານພຣະຣາຊກິດຂອງພຣະວິນຍານບໍຣິສຸດ:ຊົງຮຽກເອີ້ນມະນຸດທຸກຄົນ.
2. **ຮຽກເອີ້ນສູ່ການຮັບໃຊ້ແລະບັດຄົນອື່ນ.** ໃນຖານະຜູ້ຕິດຕາມພຣະຄຣິດ, ພວກເຮົາຖືກຮຽກເອີ້ນໃຫ້ດຳເນີນຊີວິດດ້ວຍຄວາມຖອມໃຈ, ອ່ອນນ້ອມ, ອິດທິນ, ແລະແບກເປົາພາຣະຊຶ່ງກັນແລະກັນ-ດ້ວຍຄວາມຮັກ.
3. **ຮຽກເອີ້ນສູ່ພັນທະກິດຈຳເພາະ.** ການຮຽກເອີ້ນປະເພດນີ້ ບໍ່ແມ່ນແຕ່ສຳລັບຜູ້ທີ່ຮັບໃຊ້ເຕັມເວລາເທົ່ານັ້ນ, ແຕ່ແມ່ນກ່ຽວກັບຜູ້ອາສາສັກເໝືອນກັນ. ຄວາມໝາຍນັ້ນຄືພວກເຮົາຕ້ອງໃຊ້ພອນສວັນທີ່ພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງປະທານໃຫ້ແກ່ພວກເຮົາທັງຫຼາຍໃນການບົວລະບັດຮັບໃຊ້ພຣະອົງ ແລະ/ໂດຍ ການຮັບໃຊ້ຄົນອື່ນ.

**ແມ່ນຫຍັງເປັນການສັງເກດການເບື້ອງຕົ້ນຂອງທ່ານ ກ່ຽວກັບນາງເດໂບຣາ?**

**2. ພວກຜູ້ປົກຄອງ 4:6-9**

ນາງເດໂບຣາຈຶ່ງໃຊ້ຄົນໄປທາບາຣາກ ລູກຊາຍຂອງອາບິໂນອາມທີ່ມາຈາກເມືອງເກເດັສ ໃນແຂວງເນັບທາລີ ໂດຍບອກວ່າ, “ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງພວກອິສຣາເອນໄດ້ສັ່ງແກ່ເຈົ້າວ່າ ໃຫ້ເກນເອົາພວກຜູ້ຊາຍສິບພັນຄົນຈາກຕະກູນເນັບທາລີ ແລະເຊບູລູນ ເພື່ອໄປຍັງພູຕາໂບ. 7 ສ່ວນເຮົາຈະເຮັດໃຫ້ສີເສຣາແມ່ທັບຂອງເຈົ້າຊີວິດຢາບິນພ້ອມທັງຮິດຣິບແລະຝູງທະຫານອອກໄປຕໍ່ສູ້ເຈົ້າຢູ່ຫ້ວຍກິໂຊນແຕ່ເຮົາຈະໃຫ້ເຈົ້າຊະນະລາວ. ອີບາຣາກໄດ້ເວົ້າຕໍ່ນາງເດໂບຣາວ່າ, “ຂ້ອຍຈະອອກໄປ ຖ້າວ່າເຈົ້າໄປກັບຂ້ອຍ ແຕ່ວ່າຖ້າເຈົ້າບໍ່ໄປ ຂ້ອຍກໍຈະບໍ່ໄປຄືກັນ.” ນາງເດໂບຣາຈຶ່ງຕອບວ່າ, “ຕົກລົງ ຂ້ອຍຈະໄປກັບເຈົ້າ ແຕ່ວ່າເຈົ້າຈະບໍ່ໄດ້ຊື່ສຽງໃນໄຊຊະນະ ຄັ້ງນີ້ ເພາະວ່າພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຈະມອບສີເສຣາໄວ້ໃນກຳມີຂອງແມ່ຍິງຄົນໜຶ່ງ” ແລ້ວນາງເດໂບຣາກໍໄປເມືອງເກເດັດກັບບາຣາກ.

ພວກເຮົາເຄີຍເວົ້າຢອກກັນຢູ່ເລື້ອຍໆວ່າ: “ຢູ່ຂ້າງຫຼັງຂອງແຕ່ລະບຸຣຸດທີ່ດີ, ມີສະຕຣີທີ່ດີຢູ່ທີ່ນັ້ນ”, ແລະເບິ່ງຄືວ່າ

ແມ່ນກໍຮະນີນັ້ນຂອງບາຣາກໃນເມື່ອນາງເດໂບຣາສັ່ງໃຫ້ລາວລະດົມກຳລັງພົນທະຫານ. ພວກເຮົາໄດ້ຄົ້ນພົບຜູ້ບັນຊາ ການທີ່ຍ້ານກົວຊຶ່ງບໍ່ພົ້ນໃຈໃນຄວາມຮັບຜິດຊອບທີ່ອອກໄປຕໍ່ສູ້ສັດຕູທີ່ໂຫດຮ້າຍສີເສຣາ, ແຕ່ນາງເດໂບຣາໝູນໃຈ ໃຫ້ບາຣາກປະເຊີນໜ້າສັດຕູຂອງພວກເພິ່ນ. ບາຣາກສາມາດທຳເຊັ່ນນັ້ນດ້ວຍຄວາມໝັ້ນໃຈເພາະວ່າແມ່ນພາຣະ ໜ້າທີ່ງຽບຮະເຈົ້າໄດ້ຊົງມອບໃຫ້. ເດໂບຣາສາມາດສັ່ງໃຫ້ບາຣາກປະຕິບັດໜ້າທີ່ເດັດຂາດ ດ້ວຍເຫດວ່ານາງມີຄວາມ ໄວ້ວາງໃຈໃນອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ. ພວກເຮົາເຫັນຄວາມໝັ້ນໃຈຂອງນາງໃນຄຳສັ່ງຈຳເພາະຕໍ່ບາຣາກດັ່ງຕໍ່ລົງໄປນີ້:

- **ສະຖານທີ່ຈຳເພາະ.** “...ເພື່ອໄປຍັງພູຕາໂບ” (ຂໍ້ 6)
- **ຈຳນວນຈຳເພາະ.** “...ເກນເອົາພວກຜູ້ຊາຍສິບພັນຄົນ” (ຂໍ້ 6)
- **ຜົນສຳເລັດຈຳເພາະ** “...ແຕ່ເຮົາຈະໃຫ້ເຈົ້າຊະນະລາວ” (ຂໍ້ 7).

ນາງເດໂບຣາແນ່ນອນຮູ້ວິທີປະສານງານກັບຜູ້ຊາຍ-ໃຫ້ຈຸດເດັ່ນແລະສັນຍາລັກສະແດງຫົວຂໍ້ຍ່ອຍໂດຍແຈ່ມ ແຈ້ງ. ບໍ່ມີຄວາມຜິດພາດ: ນາງປະໜ້າທີ່ຜູ້ປະກາດພຣະທັມແລະຜູ້ພິພາກສາ ແຕ່ນາງຫາຊ່ອງທາງຍົກລະດັບບາຣາກ ແລະໝູນໃຈລາວໃນການປະເຊີນໜ້າກັບການຂາດຄວາມເຊື່ອ.

ນາງເດໂບຣາບໍ່ໄດ້ປະປ່ອຍບາຣາກ. ນາງ “ເຕັມໃຈ” ໄປກັບລາວແລະໃຫ້ກຳລັງໃຈແກ່ລາວເພື່ອຈະໄດ້ສຳເລັດ ວຽກງານຂອງພຣະເຈົ້າ, ແຕ່ບໍ່ແມ່ນປາສຈາກຄຳເວົ້າສຸດທ້າຍຂອງຜູ້ປະກາດພຣະທັມ. ກຽດສັກສີຂອງການຕໍ່ສູ້, ນາງ ໄດ້ເຕືອນລ່ວງໜ້າ, ຈະເປັນຂອງສັດຕູ. ໃນຈຸດນີ້, ພວກເຮົາອຸປມາວ່າກຽດສັກສີນີ້ຄົງເປັນຂອງເດໂບຣາ, ແຕ່ກົງກັນ ຂ້າມ, ກຽດສັກສີນີ້ກັບກາຍເປັນຂອງຍິງຄົນນຶ່ງ ຊື່ຢາເອລຊິງໄດ້ປະຫານແມ່ທັບສີເສຣາ (ເບິ່ງ ຜປຄ 4:17).

**ເມື່ອໃດທີ່ພຣະເຈົ້າຊົງໃຊ້ຄົນອື່ນໃຫ້ໝູນໃຈທ່ານ ໃຫ້ຢ່າງເຂົ້າມາຫາໂອກາດຮັບໃຊ້ໃນພັນທະກິດ?**

**3. ພວກຜູ້ປົກຄອງ 5:1-5**

<sup>1</sup>ໃນມື້ນັ້ນ ນາງເດໂບຣາແລະບາຣາກ ຜູ້ເປັນລູກຊາຍຂອງອາບີໂນອາມ ໄດ້ຮ້ອງເພງວ່າ: <sup>2</sup>ຈົ່ງສັຣເສີນພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ຊາວອິສຣາເອນເຕັມໃຈໃນການຮິບເສີກພວກເຂົາຍິນດີຮັບອາສາສັມກ. <sup>3</sup>ເຈົ້າຊີວິດທັງຫຼາຍຈົ່ງຟັງເຖິ້ນແລະເຈົ້າຊຸນ ມຸນນາຍຈົ່ງຟັງດ້ວຍ. ຂ້ານ້ອຍຈະຮ້ອງເພງແລະເສບດົນຕີຖວາຍແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງພວກອິສຣາເອນ. <sup>4</sup>ຂ້າແດ່ ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ເມື່ອພຣະອົງສະເດັດມາຈາກພູເສອີແລະສະເດັດອອກມາຈາກເຂດເມືອງເອໂດມນັ້ນແຜ່ນດິນກໍທວ້ນ ໄຫວ ແລະຝົນກໍຕົກລົງມາຈາກທ້ອງພ້າຊຶ່ງເປັນນ້ຳທີ່ຢາດຍ້ອຍລົງມາຈາກກ້ອນເຜື້ອ <sup>5</sup>ພູທັງຫຼາຍກໍເຈື່ອນລົງຊ້ອງພຣະ ພັກພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງພູຊີນາຍແລະ ພຣະພັກພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງພວກອິສຣາເອນ.

ນາງເດໂບຣາແລະບາຣາກໄດ້ພາກັນສັຣເສີນອົງພຣະຜູ້ເຈົ້າສຳລັບຊັຍຊະນະຄັ້ງນີ້. ຄົນຄູ່ນີ້ໄດ້ມາຈາກການເປັນ “ຄູ່ຄືກ” (odd-couple) ໃນບົດທີ 4 ກັບກາຍມາເປັນ “ຄູ່ປລາດ” (awed-couple) ໃນບົດທີ 5, ຊຶ່ງເປັນບົດກະວີຂະໜານ ກັນກັບເຫດການທີ່ໄດ້ພົບເຫັນໃນບົດທີ 4. ເພງສັຣເສີນສ່ວນຫຼາຍຕິດຕາມມາໃນເມື່ອພວກເຮົາສະທ້ອນເຖິງເຫດການ ທີ່ໄດ້ຜ່ານມາ.

ເຫດການທີ່ພາໃຫ້ພວກເຂົາເຈົ້າສັຣເສີນແມ່ນຊັຍຊະນະເໜືອກອງທັບຂອງກະສັດຢາບິນ. ພວກເຮົາເຫັນຄວາມ ສຳເລັດຂອງກອງທັບອິສຣາເອນ ໃນລັກສະນະທີ່ນາຍພົນອັນຍິ່ງໃຫຍ່-ສີເສຣາ-ຂອງຊາວຄານາອານ ໄດ້ໂຕນໜີແລະ ລີ້ພັຍຢູ່ພາຍໃຕ້ຜ້າເຕັ້ນຂອງຍິງຄົນນຶ່ງມີນາມວ່າ ຢາເອລ. ຜູ້ຂຽນພຣະຄັມພິຜູ້ປົກຄອງໄດ້ບັບລາຍຮູບພາບທີ່ນາງຢາ ເອນໄດ້ສັ່ງຫານແມ່ທັບສີເສຣາ ໂດຍການເອົາຄ້ອນຕີ ແລະ ຕະປູຍິດຂົງຜ້າເຕັ້ນ ຕອກໃສ່ຫົວລາວໃນຂະນະທີ່ລາວ ນອນຫຼັບຢູ່ກາງຜ້າເຕັ້ນຂອງນາງເອງ (ຜປຄ 4:15-22).

ພວກເຮົາໄດ້ອ່ານໃນພຣະຄຳພວກຜູ້ປົກຄອງ ບົດທີ 5 ຂໍ້ 2 ວ່າອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຊົງຖືກສັ່ນເສີນ (God is blessed) ໃນເມື່ອຜູ້ນຳຂອງພຣະເຈົ້າໄດ້ນຳພາ ແລະປະຊາກອນຂອງພຣະເຈົ້າກ້າວເຂົ້າມາດວ້ຍຄວາມເຕັມໃຈ ແລະດ້ວຍຄວາມປາຖນາທີ່ຈະເປັນຜູ້ຮັບໃຊ້ຂອງພຣະເຈົ້າ. ພຣະອົງຊົງຖືກສັ່ນເສີນໃນຖານະທີ່ເປັນອົງພຣະຜູ້ສ້າງສາສະພັດສິ່ງ ແລະພຣະປະສົງຂອງພຣະອົງຈະບໍ່ຖືກເອົາຂະນະໄດ້. ຊາວອິສຣາເອນໄດ້ມີຊັບຊະນະເໝືອດຊາວການາອານ, ຊຶ່ງໄດ້ເຄີຍນະມັສການພຣະບາອາລ, ພຣະເຈົ້າແຫ່ງລົມພາຍຸ. ແຕ່ໃນເມື່ອ “ອົງພຣະເຈົ້າຂອງຊາວອິສຣາເອນ” ຊົງກ້າວພຣະບາດເຂົ້າມາ, “ພື້ນແຜ່ນດິນສັ່ນສະເຫຼອນ, ທ້ອງຟ້າຟຸ້ງນ້ຳຝົນ, ແລະຂີ້ເຜີ້ອຖອກເຫນົ້າລົງມາ. ພູເຂົາເລົ່າກາເປື້ອຍລະລາຍ ຕໍ່ໜ້າພຣະພັກຂອງອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ”. ມັນເປັນການແຈ້ງແຈ້ງ, ທີ່ພຣະທຽມແຫ່ງລົມພາຍຸບໍ່ສາມາດຈະມາທຽມທັນ ອົງພຣະເຈົ້າແຫ່ງຈັກວານ (*The Lord of Universe*). **ອາແມນ.**

**ໃນວິທີທາງໃດທີ່ພວກເຮົາສາມາດເປັນອິດທິພົນສຳລັບພຣະເຈົ້າໃນສະຖານທີ່ພວກເຮົາອາໄສຢູ່, ທີ່ທຳການ, ໄປໂຮງຮຽນ, ຫຼື ອາສາສັກບົວລະບັດຮັບໃຊ້?**

### ນຳໃຊ້ໃນຊີວິດ

ມີຫຼາຍທາງທີ່ພວກເຮົາສາມາດໃຊ້ອິດທິພົນຂອງພວກເຮົາສຳລັບອົງພຣະເຈົ້າຂອງພວກເຮົາ. ຈົ່ງເລືອກເອົາວິທີການຕໍ່ລົງໄປນີ້:

- **ຈົ່ງສະແດງຄວາມຂອບໃຈໃສ່ຜູ້ນຳ.** ສິ່ງບັດຂອບໃຈໃຫ້ໃສ່ຜູ້ນຳຊຶ່ງໄດ້ເປັນອິດທິພົນໃນຊີວິດຂອງທ່ານ. ຈົ່ງໝູນໃຈຜູ້ທີ່ໄດ້ໃຫ້ກຳລັງໃຈແກ່ທ່ານ! (*Encourage The Encourager!*)
- **ຈົ່ງສັ່ນເສີນ.** ຈົ່ງເອົາຕົວຢ່າງພຣະຄຳພັດສິ່ງປົກຄອງ ບົດທີ 5. ຈົ່ງພິຈາລະນາເບິ່ງວິທີການທີ່ພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງທຳການໃນຊີວິດຂອງທ່ານແລ້ວສັ່ນເສີນພຣະອົງ. ໃຊ້ເວລາໃນຣົດເປັນເວລາທີ່ທ່ານໄດ້ຍິນເພງສັ່ນເສີນ. ເຮັດໃຫ້ການສັນຈອນໄປມາເປັນເວລາແຫ່ງການສັ່ນເສີນແລະນະມັສການ.
- **ຈົ່ງໂອບກອດເອົາການຊົງຮຽກເອີ້ນ.** ຈົ່ງພິຈາລະນາເບິ່ງວິທີການທີ່ພຣະເຈົ້າອາດຈະຊົງຮຽກເອີ້ນທ່ານໃຫ້ນຳພາໃນພັນທະກິດຈຳເພາະໃຫ້ທ່ານຮັບຜິດຊອບ. ສແວງຫາຄົນພຣະເຈົ້າທີ່ຈະໃຫ້ຄຳແນະນຳປົກສາແກ່ທ່ານ. ຫຼືເປັນຄົນໆນັ້ນເອງ, ຜູ້ຊຶ່ງໝູນໃຈຄົນອື່ນຊຶ່ງໂອບກອດການຊົງຮຽກເອີ້ນຂອງພຣະເຈົ້າໃນຊີວິດຂອງລາວ.

ລູກສາວຂອງຂ້ອຍໄດ້ກ້າວເຂົ້າມາຮັບໜ້າທີ່ໃໝ່ຂອງລາວໂດຍການເປັນຜູ້ນຳ - ແລະດຽວນີ້ລາວກໍຍັງເຮັດດັ່ງນັ້ນຢູ່. ນີ້ເປັນພຽງແຕ່ການໝູນໃຈເລັກນ້ອຍເທົ່ານັ້ນ! ແລະດຽວນີ້ລາວກໍລ້ງໝູນໃຈຄົນອື່ນຢູ່. ພຣະເຈົ້າຊົງສາມາດໃຊ້ທ່ານໃຫ້ມີອິດທິພົນແກ່(ເໝືອ)ຄົນອື່ນເຊັ່ນດຽວກັນ ແລະ ໃຊ້ທ່ານໃຫ້ໄດ້ສັ່ນເສີນພຣະອົງ. **ອາແມນ!**

**ອຸປຸຖົມໂດຍ ລາວຊາວເທີນບັບຕິສສັມພັນ [www.lsb.org](http://www.lsb.org) ໂດຍ SSK**